## 课程发展议会—香港考试及评核局经济委员会(2023-2025) 第三次会议 会议简讯

## CDC-HKEAA Committee on Economics (2023-2025) <u>Gist of the 3<sup>rd</sup> meeting</u>

日期: 2025年3月6日(星期四)

Date: 6 March 2025 (Thursday)

时间: 下午3时至5时

Time: 3:00 p.m. - 5:00 p.m.

地点: 九龙塘沙福道 19 号教育局九龙塘教育服务中心西座 4 楼 W424 室

Venue: W424, 4/F., West Block, Education Bureau Kowloon Tong Education

Services Centre, 19 Suffolk Road, Kowloon Tong

1. 委员会省览及通过上次会议纪录

The minutes of the previous meeting were confirmed.

2. 委员会知悉经济科最新发展及由教育局提供的支持措施

The recent development of the Economics curriculum and the support measures provided by the Education Bureau were reported.

3. 委员就《经济课程及评估指引(中四至中六)》的补充文件的内容和样本试卷的准备工作交流意见。修订后的《经济课程及评估指引(中四至中六) (2025年更新)》将于下次会议或透过电邮通过。

The supplementary document of the Economics Curriculum and Assessment Guide (S4-S6) and the preparation of the Sample Paper were discussed. The revised Economics Curriculum and Assessment Guide (S4-S6) (updated in 2025) will be endorsed in the next meeting or by email circulation.